

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD MEETING
MINUTES FOR TUESDAY, DECEMBER 19, 2017**

**West Hollywood City Hall Community Conference Room
at 8300 Santa Monica Boulevard.**

1. **CALL TO ORDER** - Chair Farhad Yusupov called the meeting to order at 7:03 P.M.
2. **PLEDGE OF ALLEGIANCE** – Alex Tolocenco led the Pledge of Allegiance.
3. **SWEARING IN NEW MEMBER** – Councilmember John D'Amico swore in the new member of the board Ekaterina Kutepova
4. **ROLL CALL** - Board members present: Diana Volman, Alex Tolocenko, Farhad Yusupov, Larisa Danilova, Lyubov Levitan, Eugene Maysky, Valentina Matiji, Katrin Kutepova and Raisa Aguf. Staff Liaison Tatiana Rodzinek was also present.
5. **APPROVAL OF AGENDA** – Diana Volman made a motion to approve the agenda, seconded by Raisa Aguf. Motion passed.
6. **APPROVAL OF MINUTES** of the meeting of November 21, 2017. Alex Tolocenco made a motion to approve, seconded by Larisa Danilova. Motion passed.
7. **PUBLIC COMMENT**
Suzanna Iglidan, Los Angeles Resident, introduced her projects for the international Women's Day and Russian Arts and Culture Month.
Edward Goff, West Hollywood Resident, spoke about an art exhibit and materials that he can provide for the virtual museum.
8. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**
Raisa Aguf made a motion to include discussion on creation of an archive into the next meeting agenda. Seconded by member Tolocenco.
Member Volman talked about Colibri competition and highly praised the event.
9. **NEW BUSINESS**
 - 9.A. **HOMELESS INITIATIVE UPDATE**
Board members received an oral report from Corri Plank, Homeless Initiative project Manager and asked questions. Received printed materials and referral information
 - 9.B. **COMMEMORATING THE CONTRIBUTIONS MADE TO THE LOS ANGELES ASSOCIATION OF VETERANS OF WWII BY WEST HOLLYWOOD COMMUNITY MEMBERS**
The Russian Advisory Board received a staff report on the subject and considered approving the placement of a plaque in the vicinity of the World War II Memorial in Plummer Park to commemorate the contributions made to the Los

Angeles Association of Veterans of World War II by three West Hollywood Community members and veterans of World War II: Mr. Yefim Stolyarsky, Mr Efim Kutz, and Mr. Vladimir Barkon.

Received background information from Councilmembers D'Amico and Horvath, asked questions, discussed.

Board members considered approval of the placement of a plaque in the vicinity of the WWII Memorial in Plummer Park to commemorate the legacy of three West Hollywood community members and veterans of WWII: Mr. Yefim Stolyarsky, Mr. Efim Kutz, and Mr. Vladimir Barkon. Motion by member Yusupov, seconded by member Volman. Farhad Yusupov suggested that staff put on the next meeting agenda creation of a subcommittee to work on the subject,

9.C. CREATION OF THE VIRTUAL ARCHIVE OF THE RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY

The board members discussed ideas. Raisa Aguf suggested that staff put on the next meeting agenda creation of a subcommittee to work on the subject Motion by member Maysky, seconded by member Tolocenco.

Alexander Gurfinkel, West Hollywood Resident, spoke in support of the subject.

10. UNFINISHED BUSINESS

10. A. INTERNATIONAL WOMEN'S DAY 2018.

Board members discussed passed events and Member Maysky made a motion that each member will bring ideas to continue discussion at the next meeting. Seconded by member Yusupov.

10. B. EDUCATIONAL WORKSHOPS FOR THE RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY

Liana Khyzhnyak, paralegal from TodayConsult Company, introduced a workshop, which their company will be presenting in Plummer Park.

Board members asked questions and suggested a pilot workshop in Plummer Park.

Member Volman made a motion to approve a pilot workshop in Plummer Park, seconded by member Aguf.

Alexander Gurfinkel, West Hollywood Resident, spoke in support of the subject.

10.C. RUSSIAN ARTS AND CULTURE MONTH 2018

Board members discussed additional activities that can be added to the program.

10. D. CO-SPONSORSHIP OF RUSSIAN CULTURAL EVENTS 2017-2018

Board members discussed all the events on the list. Approved all the events on the list with recommendation for the future events.

10. E. UPCOMING CULTURAL PROJECTS AND EVENTS

Board members discussed December events.

11. ITEMS FROM STAFF

There were no items from staff.

12. PUBLIC COMMENT

There were no public comments.

13. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments

14. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 8:45PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, January 16, 2018 at the West Hollywood City Hall Community Conference Room at 8300 Santa Monica Boulevard.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 16th DAY OF JANUARY 2018.


CHAIRPERSON

ATTEST: 
STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 19 ДЕКАБРЯ, 2017 ГОДА**

**КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ МУНИЦИПАЛИТЕТА ГОРОДА
8300 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Фархад Юсупов объявил заседание открытым в 7:03 вечера
2. **КЛЯТВА ВЕРНОСТИ** – Алекс Толосенко читал клятву верности.
3. **ПРИВЕДЕНИЕ К ПРИСЯГЕ НОВОГО ЧЛЕНА СОВЕТА** – Член городского совета Джон Д'Амико привел к присяге нового члена совета Екатерину Кутепову
4. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Фархад Юсупов, Диана Вольман, Лариса Данилова, Раиса Агуф, Александр Толосенко, Любовь Левитан, Евгений Майский, Валентина Матиджи, Екатерина Кутепова. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек отсутствовала.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Диана Вольман предложила одобрить повестку дня, Раиса Агуф предложила поддержать предложение.
6. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Алекс Толосенко внес предложение одобрить протокол заседания от 21 ноября 2017 года, Лариса Данилова предложила поддержать предложение.
7. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**
Сюзанна Иглидан, жительница Лос-Анджелеса, представила свои задумки для международного женского дня и фестиваля русской культуры и искусства. Эдвард Гофф, житель города Западный Голливуд, рассказал о материалах, которые он может предоставить для виртуального музея.
8. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**
Раиса Агуф предложила внести в повестку дня следующего заседания совета дискуссию о создании архива. Алекс Толосенко поддержал предложение. Диана Вольман говорила о конкурсе Колибри и высоко оценила мероприятие.
9. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**
 - 9.A. **ИНФОРМАЦИЯ О ПРОГРАММЕ РАБОТЫ С БЕЗДОМНЫМИ**
Члены совета получили информацию от Кори Плэнк, менеджера проекта по работе с бездомными и задали вопросы. Кори также раздала печатную информацию и контактные телефоны.
 - 9.B. **УВЕКОВЕЧИВАНИЕ ПАМЯТИ ЧЛЕНОВ АССОЦИАЦИИ ВЕТЕРАНОВ**
Члены совета получили информацию от сотрудников и членов городского совета Джона Д'Амико и Линдзи Хорвэс, а также ответы на вопросы и проголосовали единогласно за установку мемориальной дощечки, увековечивающей память трех членов ассоциации ветеранов войны: Ефима Столярского, Ефима Куца и Владимира Баркона вблизи мемориала. Член совета Фархад Юсупов предложил включить в повестку дня одного из следующего заседаний вопрос создания подкомитета об увековечивании памяти членов русскоязычной общины.
 - 9.C. **СОЗДАНИЕ ВИРТУАЛЬНОГО МУЗЕЯ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ**

Члены совета обсудили идеи создания музея. Раиса Агуф предложила создать подкомитет. Евгений Майский внес предложение внести в повестку следующего заседания вопрос о создании подкомитета по работе над проектом. Алекс Толосенко предложил поддержать предложение.

10. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

10.A. МЕЖДУНАРОДНЫЙ ЖЕНСКИЙ ДЕНЬ 2018 ГОДА. Члены совета обсудили прошедшие мероприятия, и Евгений Майский предложил, чтобы каждый член совета внес предложения для обсуждения на следующем заседании. Фархад Юсупов предложил поддержать предложение.

10.B. ОБРАЗОВАТЕЛЬНЫЕ СЕМИНАРЫ ДЛЯ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
Лиана Хижняк, представитель компании TodayConsult, рассказала о семинарах, которые компания хотела бы проводить в Пламер Парке на регулярной основе. Члены совета задали вопросы и предложили провести пробный семинар в Пламмер Парке. Диана Вольман внесла предложение провести пробный семинар, Раиса Агуф предложила одобрить решение.

10.C. МЕСЯЦ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ И ИСКУССТВА 2018
Члены совета обсудили мероприятия, которые могут быть добавлены к программе.

10.D. СПОНСОРСКАЯ ПОДДЕРЖКА КУЛЬТУРНЫХ МЕРОПРИЯТИЙ 2018 года
Члены совета обсудили предстоящие мероприятия, одобрили все мероприятия и дали рекомендации на будущее.

10. E. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ И ПРОЕКТЫ.
Члены совета получили устную информацию о предстоящих мероприятиях в декабре.

11. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений не было.

12. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

13. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

14. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:45 вечера. Следующее заседание состоится в здании мэрии Западного Голливуда, в конференц-зале на первом этаже, по адресу 8300 Санта Моника бульвар, в регулярно назначенное время во вторник, 19 декабря 2017 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 16 ЯНВАРЯ 2018 ГОДА.


ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:


СОТРУДНИК ГОРОДА